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Návrh usnesení: 

 
Zastupitelstvo města Prostějova 
 

ukládá  

 
Radě města Prostějova zajistit realizaci veřejného setkání k rekonstrukci sportovního areálu RG a 

ZŠ Otto Wichterleho nejpozději do termínu 31. května 2024  
 

 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 

 
 

P o d p i s y 

 
Předkladatel 

 
Ing. Mgr. Jan Mochťák 
Česká pirátská strana 20. 4. 2024  

 
Zpracovatel (é) 

 
Ing. Mgr. Jan Mochťák 
Česká pirátská strana 20. 4. 2024  
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Zajištění veřejného setkání k rekonstrukci sportovního areálu RG a ZŠ Otto Wichterleho 

Důvodová zpráva 

 

Hlavní cíl 

a) Vytvoření prostoru (skrze občanské setkání) k transparentnímu představení záměru 

rekonstrukce sportovního areálu RG a ZŠ Otto Wichterleho s příležitostí reakce a zpracování 
podnětů občanů města – zvláště stran občanů bydlících v těsné blízkosti sportoviště. 

b) Odpovědná reakce vedení města k sestavené petici zaslané členům Zastupitelstva města 

Prostějova dne 18. dubna 2024.  
  

Účel 

Setkání s občany města k rekonstrukci sportovního areálu RG a ZŠ Otto Wichterleho: 

a) přinese cenné poznatky a přispěje k úspěšné realizaci projektu,  

b) umožní včasné zapojení veřejnosti do rozhodovacího procesu (realizace akce nejpozději 
k 31. května 2024),  

c) zástupci vedení města a další odpovědní pracovníci Magistrátu města Prostějova budou 
moci reagovat na podněty petice vyjadřující nesouhlasné stanovisko občanů města k 

záměru rekonstrukce sportoviště,  

d) projednání vnímaných negativních dopadů dává příležitost akceptovatelné úpravy 

zamýšleného projektu – obyvatel nejbližší zástavby areálu, zástupců registrovaných 

sportovních celků, škole a jejím studentům/žákům, široké veřejnosti.  
 

Klíčové body setkání: 

• Představení plánů a potřeb: Představení aktuálního stavu sportoviště, důvody jeho 

rekonstrukce a plány na budoucí vylepšení.  

• Zpětná vazba od občanů: Během setkání by měli občané mít příležitost sdělit své názory, 

připomínky a požadavky týkající se rekonstrukce sportoviště.  

• Diskuse o možnostech a prioritách: Setkání by mělo být prostředkem pro otevřenou 

diskusi o různých možnostech rekonstrukce sportoviště a určení prioritních oblastí, na které 
by měla být kladená největší pozornost. 

• Informace o dalším postupu: Občané by měli být informováni o dalším postupu po setkání, 

včetně plánovaných kroků, termínů a způsobů, jak se mohou dále zapojit do procesu 

rekonstrukce sportoviště. 

• Zajištění transparentnosti: Je důležité, aby celý proces setkání byl transparentní a otevřený 

veřejnosti, aby občané měli důvěru v rozhodnutí, která budou přijata v souvislosti s 
rekonstrukcí sportoviště. 

 

Petice je nástrojem pro vyjádření názoru občanů. Tím, že vedení města reaguje na petici, 
projevuje respekt k hlasu veřejnosti a ukazuje ochotu naslouchat a zohledňovat potřeby občanů 

při rozhodování o veřejných záležitostech. Taková reakce posiluje důvěru občanů ve správní 

orgány a přispívá k lepší komunikaci mezi městem a jeho obyvateli. 
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